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Concept-besluitenlijst van de op maandag 8 mei 2023 gehouden openbare vergadering van de 
Werkgroep Duurzaamheid  
 
Locatie:  Gemeentehuis, vergaderruimte S.02 
Aanvang: 19.30 uur 
Einde:   21.10 uur 
Publiek:  geen 
 

Aanwezig zijn: 

Willem Pors    plv. voorzitter;  
 
Paul Hoogstraten, 
Gert Maas, 
Arie de Rooij. 
Koen Schouten,    raadsleden; 
 
Timon van Zessen   burgerlid; 
 
Rick van der Pol, 
Merlijn Timmers   beleidsmedewerkers duurzaamheid; 
 
Saskia Roomer, 
Henk Groeneveld   beleidsmedewerkers Verkeer & Vervoer (i.v.m. agendapunt 5) 

 
Anneke Bode-Huizer   plv. griffier (verslaglegging).  
 

Afwezig (m.k.): 

Arie van den Berg,    raadslid 
Wim de Ruiter,    raadslid 
Jan Nederveen,    wethouder 
 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom bij deze openbare vergadering 
van de Werkgroep Duurzaamheid. Een bijzonder woord van welkom is er voor Paul Hoogstraten.  
Er zijn afmeldingen binnen gekomen van de raadsleden Arie van den Berg en Wim de Ruiter. Koen 
Schouten en Timon van Zessen vervangen hen.  
  

2. Vaststellen agenda 

De voorliggende agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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3. Vaststellen besluitenlijst van de vergadering op 21 maart 2023    

De besluitenlijst van de vorige vergadering wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 

4. Bijpraten hoofdonderwerpen Actuele onderwerpen   

De heer Timmers snijdt de volgende onderwerpen aan: 
• Onderzoek naar zonne-energie op dak sporthal De Appelgaard (loopt nog) 
• Actie Tegelwippen – is van start gegaan. Meest in het oog springend was de wijziging van 

straatstenen naar groen rond het kunstwerk nabij sporthal De Wielewaal (had nog wat 
voeten in de aarde omdat dit straatwerk tot het kunstwerk behoorde). Vanaf volgende week 
rijdt de "tegeltaxi" welke op aanvraag van inwoners gratis de weggehaalde tegels afvoert.    

• Update Nationaal Isolatieplan – Pilot; pilot loopt deze maand nog. Aandachtspunt vormen 
de doe-het-zelvers want zij krijgen in deze pilot geen financiële tegemoetkoming / subsidie. 
Door de pilot zette de gemeente zich positief in de kijker.  

• Vervolg Transitie Visie Warmte – nu vervolgstappen gaan nemen naar aardgasvrij. Dat 
kan d.m.v. elektriciteit besparen, een warmtenet, all electric en hybride warmtepompen.  

• Regionale Samenwerking – er wordt een regisseur op energiesystemen aangetrokken  die 
gaat ondersteunen bij de werkzaamheden.  

 

5. Beleid Laadpalen – de Dilemma's   

Om de werkgroep en de fracties zo goed mogelijk te betrekken in de participatie rond de laadvisie en 
het laadbeleid zijn na De Ontmoeting van 23 maart jl. de dilemma's verstrekt waarvoor de gemeente 
staat bij het opstellen van de visie en het beleid.  
De werkgroepleden koppelen terug uit de bespreking in de fracties van de vragen rond de dilemma's. 
Hoofdlijn is dat de meeste fracties terughoudend staan tegenover een pilot omdat een eenmaal 
ingezette richting dan verwachtingen wekt die later weer teruggedraaid kunnen worden. Dat is voor 
inwoners immers lastig te begrijpen.  
Om uniformiteit binnen de diverse wijken in de gemeente te houden en wildgroei te voorkomen is beleid 
goed. Dit afstemmen met omringende gemeenten en inwoners en bedrijven betrekken bij het opstellen 
daarvan. Inwoners weten vaak prima aan te wijzen waar bijv. parkeerplekken zijn die minder in trek zijn. 
Wellicht kan daar dan een oplaadpunt komen zodat de druk op de reguliere parkeerplekken niet groter 
wordt.  
De door de fracties meegegeven aandachtspunten worden uitgewerkt in het Laadbeleid/-visie.  
 

6. De Energietransitie in Hardinxveld-Giessendam: Inzet en aanpak  

De heer Timmers licht toe hoe de Spuks (specifieke uitkeringen als CDOKE) in het kader van de 
Energietransitie ingezet worden (de zgn. klimaatgelden). Daarmee bekostigt de gemeente (tijdelijke) 
personele inzet ten behoeve van bijv. het Nationaal isolatieprogramma (NIP).  
De gelden zijn op te delen in Extern (richting samenleving) en Intern.  Extern wordt zoveel mogelijk 
getracht maatwerk te leveren. De inwoner staat centraal, wat heeft hij nodig? Intern betreft de 
projectcapaciteit, waarbij geprobeerd wordt afdelingsoverstijgend te werken en dus diverse beleidsvelden 
te combineren. 
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7. Vooruitblik volgend overleg en wensen t.a.v. de agenda/invulling  

De volgende bijeenkomst staat gepland op 26 juni 2023 en wordt een excursie. Het reisdoel van die 
avond is Culemborg. Er volgt z.s.m. een uitnodiging zodat in beeld komt wie er mee gaan.  
De heer Timmers licht de opzet van die avond toe.  
 
Als iemand onderwerpen heeft voor de agenda van de werkgroep dan kunnen deze worden aangeleverd 
bij de griffie 
 

8. Rondvraag  

De heer Maas stelt een vraag over de opslag van zonne-energie, waarop de heer Timmers uitlegt hoe 
dit werkt.  
 
De heer Hoogstraten vraagt of er nog nieuws is t.a.v. de Gorinchemse plannen in de Avelingen.  
De heer Timmers vertelt dat hem op dit moment geen nieuwe ontwikkelingen bekend zijn.  
 
De heer Schouten zegt dat de RES periodiek geactualiseerd zou worden, maar hij heeft hierover nog 
geen voorstel gezien.  
De heer Timmers laat weten dat de actualisatie via een voortgangsmonitor richting de raad komt.  
 

9.  Sluiting  

De voorzitter dankt allen voor hun inbreng en aanwezigheid en sluit de vergadering om 21.10 uur.  
 
 
Voor dit verslag,  
Anneke Bode. 
 
 
 


